
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

26. Týždeň 

Pondelok 24.6. : 

V pondelok začal tým, že som mal v pláne aspoň pol dňa dovolenky. 
Bolo treba poskladať stany po akcií jánska vatra v strede obce. Zhodou 

okolností sme na to zostali s pracovníkom obce sami dvaja, lebo všetci 
pracovníci VPP sa boli buď hlásiť, alebo sa z rôznych osobných dôvodov 

nezúčastnili.  

Aj tak sme to zvládli úspešne a tu by som chcel poďakovať najmä 

jednému mladému mužovi, ktorý nechcel byť menovaný a ktorý nám 

pomohol a sľúbil sa ešte v sobotu na akcii a urobil to bezodplatne 

a s radosťou.  Super práca  

 

Utorok 25.6. : 

Vo utorok začali pracovníci VPP kosiť areál cintorína.  

Poobede pracovník obce mulčoval traktorom pozemky obce a aj 
súkromné pozemky našich spoluobčanov.  

Okrem administratívy som mal stretnutie aj s pracovníkom súkromnej 

firmy, kde sme preberali možnosť fotovoltaiky na obecné budovy. Je to 

iná firma ako som spomínal naposledy a oslovil som ju preto, aby som 

mal možnosť porovnať ju s ponukou od firmy SSE a nakladal tak 

s financiami obce a teda nás všetkých hospodárne. 

Bolo zaujímavé sledovať ako prebiehala celá obhliadka a to aj preto lebo 

sa to celé dialo pomocou dronu a nakoľko prehliadka bola na strechách 
obecného domu a obecného úradu tak že si až niekto mohol myslieť, že 
niekto z blízkosti lieta svojím dronom, aby sledoval situáciu na obci.  

 

Streda 26.6.: 



V stredu pracovníci obce pokračovali v kosení areálu cintorína.  

Pracovník obce mulčoval traktorom pozemky obce. 

Ja som mal doobedu dovolenku a poobede som bol v Turčianskych 
Tepliciach vyrovnať podĺžnosti, ktoré boli za tovar do tomboly na 

poslednú akciu.  

Cestou som ešte odniesol administratívu na spracovanie na spoločnú 
úradovňu v Turčianskych Tepliciach.  

 

Štvrtok 27.6.: 

Vo štvrtok pracovníci VPP pokračovali v kosení areálu cintorína. 

Ja som mal celý deň dovolenku ale aj tak som bol ráno narýchlo na 

obecnom úrade podpísať potrebné dokumenty a o deviatej hodine som 

sa zúčastnil jednej milej udalosti v našej škole.  

Tá milá udalosť bolo slávnostné ukončenie školského roka našej MŠ 
a ZŠ.  

Táto udalosť bola naplánovaná netradične na štvrtok a to preto, že 
v piatok bola dlhodobo naplánovaný zátvor MŠ.  

Učiteľky si pripravili pekný program a všetci sme sa rozlúčili s našimi 
štvrtákmi.  

Po rozlúčke v škole som mal ešte stretnutie s pani Cintulovou, kde sme 

preberali všetky veci ohľadom dotácie na budovu školy a časový 
harmonogram a detailne podmienky dotácie a jej plnenie.    

 

Piatok 28.6.: 

V Piatok pracovníci VPP dokosili areál cintorína.  

Ja som mal opäť dovolenku ale ráno som si narýchlo prešiel podklady 
pre zastupiteľstvo a poobede som bol prítomný na verejnom zasadnutí 



obecného zastupiteľstva.   

Zastupiteľstvo prebehlo celkom pokojne a čo ma najviac zaujímalo bolo 

vysvetlenie projektovej manažérky ohľadom projektov Interregu, ktoré 
sme na poslednom zastupiteľstve neschválili (14 lavičiek v obci vrátane 

okolia s príslušenstvom) a poslanci mohli klásť otázky na tento 
a podobné projekty. Druhý projekt bol výmena verejného osvetlenia 

vrátane fotovoltiky na splátky od firmy SSE. 

Ako to celé dopadlo si môžete pozrieť na video platforme You tube obce 
Sklené. 

 

 

Slovo na záver: 

Tento týždeň naši školáci boli poslednýkrát v škole a začali sa dva 
mesiace prázdnin. 

Tento týždeň sme ako národ zažili veľké zomknutie, keď naši futbalisti 
postúpili po remíze s mužstvom Rumunska do vyraďovacích bojov 
v rámci turnaja Euro 2024.  

V osemfinále sme prehrali po veľmi dobrom výkone s Anglickom až po 
predĺžení,  pričom vyrovnávajúci gól padol v poslednej minúte 

riadneho hracieho času.  

Celý futbal spojil asi každého Slováka a bolo by super, keby sme sa ako 

národ spojili častejšie a aj na nižšej úrovni. Keď sa ľudia spoja pre niečo, 
tak sa dá dosiahnuť veľmi veľa, ale naopak, keď sa niekto snaží silou 
mocou dostať ľudí ku sebe na niečo zlé, tak to skôr či neskôr skončí 
veľmi zle.  

Na toto pasuje výrok jedného nášho múdreho spoluobčana :  

„Jeden človek dokáže rozhádať desať ľudí, ale desať ľudí nedokáže spojiť 
jedného človeka“ 



 

 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     1.7.2024 


